
 

 

 

 

Zápis z jednání RPK Irish Cob 

Program:  

1) volba předsedy RPK 

2) Návaznost chovatelů zúčastněných na ŠP na jednací řád ASCHK a hlavně na Nařízení ES 1012/2016 

3) překlad ŠP mateřské PK + jak to funguje ve světě 

 

Ad 1) Předsedkyní RPK IC v ČR byla zvolena Michaela Kvisová 

 

Ad 2) Paní Válová byla pověřena sledováním dění ohledně Jednacího řádu pro chovatele účastnících 

se ŠP u ASCHK.  

RPK si plně uvědomuje nutnost implementovat Nařízení ES 1012/2016, poněkud nás ale znepokojuje 

chaos, který v tuto chvíli je ohledně tohoto Jednacího řádu v Uznaném CHS – ASCHK ČR z.s. 

Situaci je nutné monitorovat a pokud ASCHK ČR z.s. nedojde k rozumnému závěru, je třeba 

zabudovat požadavky dle Nařízení ES 1012/2016  do Stanov spolku, případně do ŠP. 

 

Ad 3) Paní Kvisová zkonstatovala, že současné podoba ŠP a PK je zcela nevyhovující a v absolutním 

nesouladu se současným stavem chovu IC i se stávající legislativou. Informovala, že na překladu 

šlechtitelského programu HSI se intenzivně pracuje. Je zapotřebí se věnovat tvorbě nového ŠP a 

pohybovat se při tom v mezích legislativy a zároveň ŠP „mateřské“ HSI.  

Paní Kvisová dále informovala členky RPK o vizuální podobě hodnotících listů u HSI, ICS BE, ICS NL.  

Navrhuje pro potřeby chovatelů v ČR skloubit hodnotící list s lineárním popisem, kterému chovatel 

mnohdy porozumí mnohem lépe.  

Závěr: RPK se v příštím období bude intenzivně věnovat úpravě ŠP a řádu PK IC v ČR 

 

V Praze, dne 14.12.2019 

 

Zapsala: Kamila Válová 

Ověřila: Michaela Kvisová 

 


